
Referat fra bestyrelsesmødet i Grundejerforeningen Kaldred af 
1967

Fredag d. 30/10-2015 i Rådhuset.

Indkaldte: Allan Nielsen, Pal Postas, Urban Lindros Jensen, Henrik Movsing, 
Henrik Wibe, Kim Falch og Dorthe Larsen

Afbud: Jørgen Laksø

1. Valg af referent og ordstyrer: Allan ordstyrer og Dorthe referent.
2. Godkendelse af dagsorden: Allan orienterde om Rågerne på Ingolfsvej 

27 er til gene for andre om man evt. kan få nogle til at ødelægge 
rederne eller hvad man kan gøre, det skal vi finde ud af det. 
Dagsordenen blev godkendt.

3. Godkendelse af referat fra sidste møde: Sidste referat godkendes.
4. Indkomne post og henvendelser: Allan rykker for huller i vejene på 

Finnsvej og Ibsvej, og malingen af chikanerne. Indkaldelse til mødet i 
fællesmøde i fællesforeningen den 14/11-15 i Eskebjerg 
Forsamlingshus. 

5. Økonomi, status og balance:
Budget: Vi har fået 433.866,44 kr. ind, vi har brugt 245.000 kr., Henrik 
orienterede om budgettet, vi har 110.000 kr. i kassen. Bænke til 
3500,00 kr. og opslagstaver til 3000,00 kr. Produktionsskolen skal lave 
nogle nye kort til vores opslagstavle det vil koste 5000,00 kr. men 
kommer på næste års budget.
Der er stadig 6 sager med incasso og det er 6000,00 kr., vi skal huske 
gebyroversigten til vedtægterne til næste års generalforsamling.

6. Arbejdsgrupper: Status på igangværende arbejder: Veje der er lavet, 
Jeppesvej skal laves? Beskæring, vi vil gerne have beskåret herfra og 
op til Arnkkevej og Torpevej og læbæltet til 69.000 kr., vi retter ikke 
budgettet til.

7. Grundejernes vedligeholdelsespligt: Der er sendt 2 til incasso.
8. Eventuelt.: Intet


